

# REFERAT

## fra Studentrådet HFs møte

Tirsdag 20.02.24 kl. 16.45 på Dragvoll, D8

Møteleder: Lasse Zetterlund  
Referent: Maiken K. Berntsen

### Studentrådet HFs medlemmer:

Internt ansvarlig	Lasse Zetterlund
Fakultetsansvarlig	Ingrid Isdal Lindstrøm
Læringsmiljøansvarlig	Morten Eidsvaag Althe
IFR	Christian Borges Isene
IHK Dragvoll	Ulrik Joakim Stange
IHK ARK	Norunn Kristiansen
IHK ARK	Kathinka Louisa Yildirim (fra 16:52)
IKM	Theo Nørving Viken
IKM	Rawan Jouhar
IMS	Aleksander Nessan
IMS	Trym Enge Jørstad
Musikk	Vilde Toverød
Musikk	Sigrun Leine Pedersen
ISL	Amund Aaseng Stubbrud
KULT	Anita Vikestad
KULT	Kristian Karlsby Wiulsrød
EURO	Andreas Hollås Asphaug
LTV	Marit Ping Bersås

### Observatører:

STi	Gina Kristine S. Aarheim
FTV SU	Erik Johansen
YFF linjeforening	Jenny Paulsen

### Meldt fravær:

Kommunikasjonsansvarlig	Tobias Brox Bordal
EURO	Solve Ressem
IFR	Emilie Bergmann
IHK Dragvoll	Joakim Kirksæther
Musikk	Sander Krokengen
ISL	Louise Faarup Storvik
ISL	Sunita Kristine Singh

### Ikke møtt:

Studentrådet HF's saker:

### **Konstituering av møtet**

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.

### **Runden rundt bordet**

#### **IHK ARK**

- Tillitsvalgtkonferanse
- Kontorvakt

#### **IHK**

- Hatt møte med PTV'ene.
- Satt opp kontaktpersoner for PTV'ene.
- Tatt imot besøk av PTV'ene under kontorvakt.
- Hatt møte med instituttlederen og nestleder, snakket om veiledningssituasjonen på IHK.

#### **IMS**

- Programrådsmøte, der Aleksander representerte masterstudentene.
- Trinnmøte med Masterstudenter, ingen ønsket å være PTV, men vi fortsetter jakten.
- Deltatt på Tillitsvalgtkonferansen.
- Gjennomført PTV møte. Fulgt opp klager fra studenter angående et emne, dette har løst seg sammen med referansegruppen i emnet.
- Planlegger et møte med PTV'ene for lektor i historie.

#### **EURO**

- Jobbet mot programrådsmøte i dag, og vi har vært der. Vi tok blant annet initiativ til seminar med mulige arbeidsgivere i Brüssel og klaget på HFO.

#### **IKM**

- Snakket med PTVer
- Hengt opp plakater
- Aktiv på sosiale medier
- Ble invitert til prøveforelesning (PTV deltok istedenfor)
- Diskutert med instituttleder om kaffeprat for å skape jevnlig god dialog

## **IFR**

- Ny tillitsvalgt tavle på låven; hengt opp plakater, og lagt frem relevante brosjyrer (Emilie har pyntet den opp!)
- Deltatt på linjeforeningsarrangementer som tillitsvalgte
- Deltatt på tillitsvalgtseminar
- Planlagt hyttetur og fadderuke
- Deltok under generalforsamling til Apeiron (Christian har blitt økonomiansvarlig).

## **ISL**

- Gjennomført ITV-PTV møte m/ linjeforeningsledere
- Planlagt møte med instituttleder og nestleder (ITV-kaffe)
- Jobbet med HF-sak 08/24

## **KULT**

- Vært aktive på sosiale media gjennom å dele resultater fra studiebarometeret, og å gi studentene mulighet til å gi innspill rundt utvekslingsprosessen ved instituttet
- Har deltatt på første møte i instituttets utmatrikuleringskomité + dato for utmatrikulering ved KULT er formidlet til studentene
- Har ikke fått deltatt på utvidet ledergruppemøte, da instituttet dessverre flyttet møtet til en dag vi ikke hadde mulighet

## **Musikk**

- Hatt kontorvakt
- Vært på tillitsvalgtkonferansen
- Vi prøver å finne et tidspunkt vi kan ha møte med PTV-er
- Forhørt oss med studenter og studieveiledere om utveksling

## **LTV**

- Synlighet funker. Presenterer oss for studenter som skal ut i praksis dette semesteret, godt samarbeid med ILU
- Møte med PTV på MLSPRÅK og møtt programrådsleder, god dialog
- Deltatt på tillitsvalgtkonferanse

## **FTV**

- Frivillighetshub
- Utdanningsutvalg: kunstig intelligens, dimensjonering og studieporteføljeutvikling.
- Arbeidsgruppe som ser på ny instituttstruktur.
- PTV-dag

- O-sak**                    **Ledige verv Norsk studentorganisasjon (NSO)**  
Det er ledige verv i NSO. På Studenttingets nettsider finner dere en oversikt over ledige verv: [Ledige verv nå — Studenttinget](#).
- O-sak**                    **Valg: Datoer, allmøte, valg og nominasjonsperiode**  
Allmøte på fakultetet vil bli 18. mars. Nominasjonsperioden i valget begynner 18. mars, og varer ut uke 15. Instituttene skal ha allmøte mandag 8. april.
- O-sak**                    **Studenttingets femminutt**  
Ingen orientering i dag.
- HF-sak 06/24**        **Humanister i praksis ved religionsvitenskap**  
Saksbehandler (Ingrid) orienterer om saken.
- Saksbehandler ønsker tilbakemeldinger på om humanister i praksis (HIP) kunne fungert ute i de ulike studieprogrammene.
- I de av emnene det ikke er praksis, kan HIP bidra slik at studentene får mer yrkesrelevant erfaring/praksis.
- HIP er ressurskrevende, da det innebærer mye kontakt med næringslivet. I og med at det i denne saken er snakk om å ha et HIP-liknende emne på bachelornivå, kan det være like hensiktsmessig å invitere næringslivet inn for å holde innlegg for studentene. Det bør inviteres personer fra ulike deler av arbeidslivet, slik at det ikke blir relevant kun for et fåtall/noen emner.
- Noen mener HIP kan være et godt tiltak dersom studenter er ute etter mer tverrfaglighet, men dersom det er ønske om mer arbeidslivsrelevans bør tiltakene ligge på programnivå. Det er viktig at de enkelte programmene også viser til arbeidslivsrelevans. Noen program har tiltak som karrieredag og seminar der relevante bedrifter inviteres inn.
- Flere mener HIP bør etableres og tilpasses på hvert institutt, slik at de er mer tilpasset de aktuelle programmene. Det kommer også innspill om at HFO-emner burde være tverrfakultære, med SU, dersom det er tverrfaglighet som er ønsket.
- Det diskuteres videre om HIP kan være med å hindre frafall. Noen mener det bidrar til at studenter tidlig ser yrkesrelevansen, og derfor blir på studiet. Det diskuteres videre om det er et godt tiltak når bare noen studenter får tilbudet. Det burde vært et tilbud som gikk ut til alle studenter.

**HF-sak 07/24 Erfaring med Utveksling og Internasjonalisering**  
Saksbehandler orienterer kort om saken, og vi diskuterer følgende:

*Hvilke positive erfaringer har studentene ved deres enhet med utveksling?*

- IMS og IHK 1. års studenter får invitasjon til utvekslingsdag, der de får høre om de mulighetene som finnes. De opplever å få den informasjonen de har behov for.
- KULT På STS har det ikke vært studenter på utveksling på 2-3 år. Det er kun på master man kan dra på utveksling. Noe dårlig opplevelse med administrasjonen på NTNU rundt utveksling.
- IHK ARK Positive tilbakemeldinger fra de som har vært på utveksling. Mindre utveksling etter Corona. De lurer på om noen avtaler har forsvunnet etter Corona. Noen har opplevd at de får avlyst sin planlagte utveksling, rett før avreise. Det er usikkert på hvilket nivå dette skjærer seg.
- IKM De fleste som tar utveksling gjør det på breddeåret, fordi det er obligatoriske emner de ikke finner erstatter for dit de reiser på utveksling.
- ISL Gode erfaringer i tysk. Der hadde de en ordning for tysk språk der de fikk reise til Tyskland og være en måned, med avsluttende muntlig og skriftlig eksamen. Dette ga like mange studiepoeng som ett semester. Programmet ordnet det meste av det praktiske rundt utveksling selv, uten særlig kontakt med Internasjonal Seksjon. Denne ordningen er avviklet, da dette ikke var en god løsning ifølge instituttet/administrasjonen.
- Musikk På master i musikkvitenskap er det ikke mulig med utveksling. På bachelor er det også få, men de som har vært på utveksling har gjort det under breddeåret.
- EURO Ett semester er lagt opp til utveksling. Det er varierende hvor mange som drar.
- Lektor Mye av rammeplanen er styrt, og semestrene er i stor grad bestemt på forhånd. Det er derfor vanskelig å legge inn utveksling. Det er mulig å få lagt en av praksisperiodene til utlandet.

*Hvis utfordringer, er utfordringene lokalisert lokalt (institutt/fakultet) eller sentralt nivå 23 (internasjonal seksjon)?*

- Lokalt nivå Det er lite kompetanse om utveksling hos en del studieveiledere. Det er også en del program der det ikke er mulig pga.

obligatoriske emner, der de ikke finnes gode emner til å erstatte disse dit de reiser.

Det er også manglende kunnskap på instituttene om hvordan stønaden fra Lånekassen er.

Informasjonen rundt utveksling avhenger mye av studieveileder og instituttets kompetanse.

#### *Sentralt nivå*

Mye byråkrati, og e-poster frem og tilbake. Tidligere hadde Internasjonal Seksjon egne e-poster knyttet til de ulike områdene det var mulig å ha utveksling i. Dette er nå erstattet av en felles e-post, så det er mye vanskeligere å ta kontakt for informasjon om et bestemt område.

#### **HF-sak 08/24**

##### **Dårlig oppmøte i undervisning**

Saksbehandler presenterer saken, og vi diskuterer følgende:

*Har Studentrådet HF tanker om årsaker til nedgangen?*

Det er varierende opplevelser av forelesere, og en del studenter møter ikke opp i forelesninger fordi undervisningen ikke er god nok. Det kommer innspill på at ITVene bør ta opp med instituttene at flere forelesere bør bli merittert. Det stilles en del krav til å bli meritterte undervisere, som videre ville sikret kvaliteten i undervisningen.

Alle lærer på ulike måter, og noen lærer bedre av å tilegne seg pensum selv, enn å gå i forelesning. Det kommer tilbakemelding på at studenter ved å møte opp, blir forberedt på arbeidslivet, der man hele tiden må møte opp og samhandle med andre. Det er en del av arbeidslivsrelevansen, å bli stilt krav til. I tillegg trekkes det sosiale frem, ved at de som møter opp i forelesning, gjerne også er de som møtes sosialt utenfor campus. Det kan skyldes lite samhold og følelse av «klasse miljø».

Til slutt nevnes lengre eksamener, og mindre behov for å pugge pensum på forhånd, slik at behovet for å møte opp i forelesninger utgår.

*Har dere opplevd lignende på deres institutt?*

#### **IKM**

En del studenter er i jobb, og har derfor vanskeligheter med å møte opp.

- IHK ARK Obligatorisk oppmøte er fjernet etter Corona. Det er gjeninnført på førsteåret bachelor, men det er varierende hvor godt det følges opp.
- KULT 75 % obligatorisk oppmøte, så her møter de fleste opp. Dersom oppmøtekravet ikke oppfylles, er det mulighet til å levere et arbeidskrav som beviser at man har kontroll over pensum.
- IKM På en side kan obligatorisk oppmøte sørge for at flere møter opp, men det kan samtidig være belastende for studentene med så mye obligatorisk, som senere fører til frafall.
- FTVene planlegger å utarbeide en spørreundersøkelse som kan gå ut til studenter, der vi kartlegger dårlig oppmøte i undervisning. Denne sendes ut med neste innkalling. Innspill til denne mottas med takk. Vi ser på tilbakemeldingene på neste studentrådsmøte.

**HF-sak 09/24 Eventuelt**

**Eventueltsak 1 Kantinepriser til Sit (Theo, IKM)**  
Theo henviser til sak om kantinepriser til Sit som har vært oppe i Studentrådet HF tidligere. Sit kafé skal sette ned fokusgrupper om Sit kafé, og Theo nevner at dette er en god mulighet til å ta opp kantineprisene. Theo følger opp saken, og orienterer ved ny informasjon.

**Eventueltsak 2 Sanitærprodukter (Theo, IKM)**  
Det var i 2022 et pilotprosjekt på sanitærprodukter rundt på campuser ved NTNU. Det skal opp i læringsmiljøutvalget til våren, og det er ønskelig at eiendomsavdelingen overtar oppfølging av prosjektet. Prosjektet vil mest sannsynlig ikke bli fullfinansiert av velferdstinget. FTVene vil også spille det inn til fakultetet, men regner med det ikke vil være økonomisk bistand å få her pga. den økonomiske situasjonen.

**Møtekritikk tas til etterretning**

**Møtet heves kl. 18:39**

*Lasse Zetterlund*  
Leder HF

*Maiken Kildal Berntsen*  
Referent